
  Z A P I S N I K 

 

 

sa 189. sjednice Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Beli Manastir, održane dana 27. 

ožujka 2024. godine, s početkom u 9:00 sati. 
 

SJEDNICI PRISUSTVUJU ČLANOVI UPRAVNOG VIJEĆA DOMA: 

Damir Paulić, dipl. oec, Marija Matišić-Kosanović  i Nenad Radmanić 

 

OPRAVDANO ODSUTNI: 

Branka Burić dr. med. spec. gin. i Valentino Fabing 

 
PORED ČLANOVA UPRAVNOG VIJEĆA SJEDNICI PRISUSTVUJU: 

Tomislav Peran, dipl. theol- ravnatelj, Božidar Marijanac, dipl. oec- savjetnik, Tea Zmaić Hrgović, univ. mag. 

iur., pravnica 
 

Sjednicu otvara g. Damir Paulić, predsjednik Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Beli 

Manastir, koji konstatira da sjednici prisustvuje većina članova Upravnog vijeća, odnosno dva člana su 

opravdano odsutni, te da se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci. 
 

            Predlaže Dnevni red kao u sazivu Broj: 327/24 od 21.3.2024.godine te isti stavlja na prihvaćanje. 

 
                                                            DNEVNI RED 

 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 188. SJEDNICE (43. SJEDNICE 8. SAZIVA)   

    UPRAVNOG VIJEĆA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI  

    MANASTIR, 

2. ODLUKA O USVAJANJU PRIJEDLOGA GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O    

    IZVRŠENJU FINANCIJSKOG PLANA DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE  

    BELI MANASTIR ZA 2023. GOD. 

3. ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG  

    PRAVILNIKA O POSLOVNOJ I PROFESIONALNOJ TAJNI DOMA ZA STARIJE  

    I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR, 

4. RAZMATRANJE I POTPISIVANJE ANEKSA UGOVORA RAVNATELJA DOMA  

    ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR, 

5. PITANJA I PRIJEDLOZI.  

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je prihvaćen od strane svih članova te se prelazi na rad po 

točkama Dnevnog reda. 
 

 

1.  USVAJANJE ZAPISNIKA SA 188. SJEDNICE (43. SJEDNICE 8. SAZIVA)  

     UPRAVNOG VIJEĆA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI  

     MANASTIR 

 

Čita se zapisnik sa 188. sjednice Upravnog vijeća Doma. Prisutni članovi Upravnog vijeća na isti 
nemaju primjedbi te predsjednik Upravnog vijeća Doma daje ovu točku Dnevnog reda na glasanje i 

utvrđuje da je ista prihvaćena jednoglasno s 3 glasa „za“. 

 

 

2. ODLUKA O USVAJANJU PRIJEDLOGA GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O    

    IZVRŠENJU FINANCIJSKOG PLANA DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE  

    BELI MANASTIR ZA 2023. GOD. 

 



     Predsjednik Upravnog vijeća daje riječ g. Marijancu koji navodi da prijedlog mora biti usvojen do 

31.3. Izvještava da nije izvršeno više od planiranog, ispunjeno je sve što je potrebno na drugoj razini 
računskog plana. Prihodi su nam bili manji od rashoda, odnosno u gubitku smo u iznosu od 41.788,18 

€. Nadamo se uspjeti pokriti taj gubitak u 2024, god. Imamo više izvora financiranja; decentralizirana 

sredstva od županije, izvanredna županijska sredstva, vlastite prihode, prihode za posebne namjene 
(najam kafeaparata), donacije, prihod od osiguranja. 

    Predsjednik se zahvaljuje i postavlja pitanje odnosno utvrđuje da je to ozbiljna situacija i da je taj 

manjak stvaran te da Domu nedostaje novaca. Potrebno je obavijestiti Osnivača jer je to problem svih 

nas. Postavlja pitanje možemo li ostvariti nekakvu dobit od prodaje imovine, no sumnja da bi to bio 
dovoljan iznos, te mogu li se umanjiti nekakvi troškovi, no takvu brojku je nemoguće s navedenim 

mjerama sustići. 

    Ravnatelj napominje da Dom ima 49.000,00 eura novo povećanje duga u ovoj godini u roku 2 mjeseca 
te navodi da je alarmirao u ožujku još prošle godine županiju o tom problemu. Navodi da je pročelnica 

tada došla u Dom zajedno s voditeljicom računovodstva te ih se već tada upozorilo na taj predstojeći 

problem. 
    Predsjednik predlaže da se pošalje upit osnivaču s konkretnim prijedlogom vezano za povećanje 

cijena smještaja u Domu i da je to tek 50 posto financiranja, a decentralizirana sredstva su sredstva 

županije. 

    Ravnatelj ponavlja da godinama iznos decentraliziranih sredstava nije povećan, unatoč inflaciji, 
povećanju svih troškova i plaća. 

    g. Marijanac se nadovezuje da je iznos decentraliziranih sredstava povećan za 3%, a to je oko 

20.000,00 eura godišnje, a nama bi na mjesečnoj razini trebalo biti 20.000,00 eura povećanje plaća pa 
bi manjak bio sve veći, a isporuka hrane nam je najveći problem jer nećemo imati za izvršavanje obveza 

prema isporučiteljima hrane. Također, ministarstvo ne povećava iznos smještaja korisnika smještenih 

temeljem ugovora o smještaju. Napominje da možemo uštedjeti vrlo malo štednjom jer se nabavljaju 

samo nužne stvari potrebne za rad. 
    Ravnatelj daje prijedlog da se Osnivaču uputi službeni dopis u kojem se Osnivaču nudi prijedlog 

rješenja ovog problema. 

    Predsjednik Upravnog vijeća se slaže da Dom mora uputiti dopis osnivaču jer se radi o povećanju 
rashoda od 20 posto, a to nije mala stvar. Potrebno je uputiti dopis Tajniku županije te pročelniku 

nadležnom za našu ustanovu te moramo inicirati prijedlog rješenja tog problema.  

    Ravnatelj naglašava da je potrebno predložiti povećanje decentraliziranih sredstava i povećanje cijena 
smještaja doma. 

    Ravnatelj podsjeća da je i prijedlog povećanja kapaciteta bio neformalno razmatran kod pročelnice i 

postoji već i Idejni projekt u kojem se povećava kapacitet na 30-40 jednokrevetnih soba koje bi se stavile 

u upotrebu u smislu organiziranog stanovanja, a takvi bi korisnici bili samostalni i ne bi bilo potrebno 
novo zapošljavanje. 

     

    Predsjednik Upravnog vijeća Doma g. Paulić daje na glasanje ovu točku Dnevnog reda i utvrđuje da 
pitanja i prijedloga nije bilo te da je ista prihvaćena jednoglasno s 3 glasa „za“ 

        

      stoga Upravno vijeće donosi 
 

ODLUKU  

O USVAJANJU PRIJEDLOGA GODIŠNJEG IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU FINANCIJSKOG 

PLANA DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE  

BELI MANASTIR ZA 2O23. GODINU  

 

        Odluka se prilaže Zapisniku te čini njegov sastavni dio. 
     

 

3. ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG  

    PRAVILNIKA O POSLOVNOJ I PROFESIONALNOJ TAJNI DOMA ZA STARIJE  

    I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR 

 



    Predsjednik vijeća daje riječ ravnatelju koji navodi da se radi o pravilniku kojeg je potrebno ažurirati 

te donijeti na temelju novog Statuta Doma. Sličan dokument imaju i druge javne ustanove te smo dužni 
u roku 6 mjeseci od donošenja novog Statuta, donijeti pravilnike koji će biti sukladni novom Statutu. 

        Predsjednik Upravnog vijeća Doma g. Paulić daje na glasanje ovu točku Dnevnog reda i utvrđuje 

da pitanja i prijedloga nije bilo te da je ista prihvaćena jednoglasno s 3 glasa „za“ 
        

      stoga Upravno vijeće donosi 

 

 
ODLUKU 

O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG  PRAVILNIKA O 

POSLOVNOJ I PROFESIONALNOJ TAJNI DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE 

BELI MANASTIR 

 

    Odluka se prilaže Zapisniku te čini njegov sastavni dio. 
 

4. RAZMATRANJE I POTPISIVANJE ANEKSA UGOVORA RAVNATELJA DOMA  

    ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR 

    

  Predsjednik daje riječ vezano za upoznavanje teksta. Ravnatelj napominje da je riječ samo o 

usuglašavanju s Uredbom. Pravnica Doma naglašava da je riječ samo o promjeni naziva radnog mjesta 

i koeficijenta, a sve ostale odredbe ostaju nepromijenjene. 
       Predsjednik Upravnog vijeća Doma g. Paulić daje na glasanje ovu točku Dnevnog reda i utvrđuje 

da pitanja i prijedloga nije bilo te da je ista prihvaćena jednoglasno s 3 glasa „za“  

      stoga potpisuje Aneks ugovora za ravnatelja. 

 
5. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

     Pravnica Doma se javlja za riječ te izvještava vijeće da je Dom ušao u jedinstveni informacijski 
sustav s 25.3.2024. god. Dobili smo brojčanu oznaku tijela, radimo prema Uredbi o uredskom 

poslovanju iako nemamo javnih ovlasti. Bili smo obvezni odlučivati o zahtjevu na pravo na pristup 

informacijama, a obzirom da se radilo o osobnim podacima, službenik za informiranje je morao donijeti 
rješenje o odbijanju zahtjeva, dakle bilo je potrebno provesti upravni postupak te prethodno provesti test 

razmjernosti i javnog interesa. 

    Ravnatelj napominje da nemamo javne ovlasti, ipak proaktivno smo  pribavili, instalirali i pokrenuli 

jedinstveni informacijski sustav, unaprijedili smo poslovanje Doma. Obvezni smo postupati po Zakonu 
o pravu na pristup informacijama pa smo posredno došli u situaciju da moramo provoditi upravni 

postupak. 

    Upravni odjel je upoznat sa svime. 
    Predsjednik vijeća naglašava da sada podliježemo upravnoj inspekciji. 

 

       Dodatnih pitanja i prijedloga nije bilo pa predsjednik Upravnog vijeća Doma utvrđuje da je 
sjednica završena u 9:40 sati. 

 

 

 

                                                                     PREDSJEDNIK UPRAVNOG VIJEĆA DOMA                                                      

                                                                                        Damir Paulić, dipl. oec. 

 

 


